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Vragen van het lid Bruins Slot (CDA) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het artikel «Energiedrank de supermarkt uit» 
(ingezonden 4 juni 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Energiedrank de supermarkt uit»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het voorstel van de GGD dat de drankjes voortaan alleen nog 
maar verkrijgbaar moeten zijn bij winkels die gespecialiseerd zijn in voedings-
supplementen? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat ouders allereerst zelf verantwoordelijk zijn om 
kinderen geen energiedrankjes te geven en dat het bannen uit de supermarkt 
te ver gaat? 

Vraag 4
Wilt u ertoe bijdragen dat ouders ook beter weten dat energiedrankjes 
ongezond zijn? Zo ja, hoe? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat op energiedrankjes een duidelijke waarschuwing moet 
komen te staan dat deze drankjes ongezond zijn voor jonge kinderen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Ziet u mogelijkheden bij de producenten van deze drankjes, het Centraal 
Bureau Levensmiddelen en de branchevereniging voor supermarkten er op 
aan te dringen dat tot zelfregulering wordt overgegaan? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 7
Bent u bereid als de sector niet via zelfregulering overgaat om waarschuwin-
gen op de blikjes te plaatsen, het dan in regelgeving vast te leggen dat er een 
waarschuwing op komt? Zo nee, waarom niet?

1 AD, 31 mei 2012.
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